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Beantwoording van de vragen n.a.v. brief 'diverse brieven zorgaanbieders': 
1. Is er sprake van een wachtlijst? 
2. Hoe gaan we hiermee om? 
3. Hoe gaat de regio om met aanbieders die niet via MetMaya gecontracteerd zijn? 

 
1.Er is sprake van een wachtlijst voor geïndiceerde jeugdzorg MetMaya. Deze wachtlijsten 
bestonden al voor de start van MetMaya op 1/1/2024. Wachtlijsten zijn niet nieuw, nu [voor het 
eerst] inzichtelijk wegens één organisatie die dit inzicht mogelijk maakt. Voorheen wachttijden bij 
alle p*q aanbieders zonder dit inzicht.                                                                                                    
 
Eemnes Er staan 7 jeugdigen op de wachtlijst voor het Jeugd- en Gezinsteam. De verwachting is dat 
deze vragen binnen enkele weken opgepakt kunnen worden. We spreken dus eerder van weken en 
niet van maanden. 
Iedere 4 weken wordt een gezin dat op de wachtlijst staat gebeld met de vraag naar de stand van 
zaken en eventuele nieuwe ontwikkelingen, om daar waar noodzakelijk tussentijds stappen te 
ondernemen. Dit om te voorkomen dat de zorgen oplopen en de veiligheid en/of ontwikkeling van 
een jeugdige of gezin in het geding komt.  
 
Wanneer de hulp vanuit het JGT niet toereikend is of de expertise niet in huis is, wordt er 
doorverwezen naar MetMaya: per 1 januari 2024 dé aanbieder voor specialistische jeugdhulp. Voor 
verschillende vormen van hulp is er bij MetMaya ook sprake van een wachtlijst. In theorie kan het 
dus betekenen dat een jeugdige tweemaal op een wachtlijst komt te staan. Om dit te voorkomen of 
de tijd te beperken wordt er enerzijds hard gewerkt aan het verbreden van de expertises binnen het 
JGT, zodat doorverwijzing naar specialistische jeugdhulp zo weinig als nodig wordt gedaan. 
Anderzijds heeft MetMaya nu een team rondom wachtlijstbeheer neergezet om ook daar de 
wachtlijst structureel te blijven monitoren. Daarnaast zijn zij bezig een collectief aanbod neer te 
zetten om gedurende de wachttijd waar mogelijk al geholpen te worden. 
 

 

 

 
 



2. Kinderen/jeugdigen op de wachtlijst zijn in beeld bij het wachtlijstteam van MetMaya.  
Dit team houdt vinger aan de pols tijdens het wachten. Zo biedt het team kinderen, jongeren 
en gezinnen collectieve vormen van hulp aan tijdens de wachttijd. Dit wil dus zeggen dat 
jeugdigen in vele gevallen wel zorg krijgen maar wachten op de juiste zorg. 
Voortgaan op de weg van jeugdhulp op alle jeugdhulpvragen via 1 op 1 gesprekken is naar de 
toekomst toe onuitvoerbaar en onbetaalbaar. 
Het moet dus anders: 

a. Met elkaar als ouders en samenleving om onze kinderen staan en ondersteunen 
zodat zij niet uitvallen, maar met al hun verschillen deel blijven nemen aan 
onderwijs, sport etc. 

b. Ondersteuning te versterken vanuit de sociale basis en lokale teams/ POH-
functionarissen 

c. Meer collectief aanbod in samenwerking met het onderwijs 
Dit betekent dat bij de wachtenden een deel van de jeugd op een andere manier geholpen zou 
kunnen [sociale basis, collectief]. Dit deel moet de komende jaren verder opgebouwd worden. 
 
3. MetMaya heeft vanuit de gemeenten de opdracht om één organisatie te zijn voor de 
jeugdhulp vanuit één aansturing met professionals voor de ambulante jeugdhulp vanuit hun 
gebiedsteams. En hun expertise beschikbaar te laten zijn voor de jeugdigen met complexe 
problematiek. 
We vragen van p*q aanbieders, ook de vrijgevestigde praktijken, om zich te conformeren aan de 
transformatiedoelen en hun expertise in te zetten bij MetMaya. 
Op basis van deze opdracht vanuit de regio is MetMaya de gesprekspartner voor de 
Samenwerkende Beroepsverenigingen Jeugd en niet de regio.  
MetMaya heeft na gunning in 2023 en doorlopend in 2024 al gesprekken gevoerd met een 
aantal van de vrijgevestigde partijen en deze partijen ook verzocht zich te verenigen, hetgeen 
nog niet was gebeurd. Partijen lijken hiervoor nu wel een handreiking te doen. Om deze reden 
zal MetMaya het gesprek aangaan met deze gezamenlijke partijen over de mogelijke bijdrage 
die zij kunnen leveren de aan gespecialiseerde jeugdzorg in onze regio, passend binnen de 
vastgestelde regiovisie en transformatieopgaven. 
Vanuit MetMaya zal een actieplan worden ingezet op de wachtlijsten om samen met gemeenten 
de ongewenste groei te stoppen en om te buigen. Werkwijze op screening opgedaan in het 
project zorgcontinuïteit zal daarbij bruikbaar zijn om versneld de wachtenden te screenen. 
 
 
Eemnes: 
Er is aan de accounthouder voor MetMaya (vanuit de regio Amersfoort) de vraag gesteld hoeveel jeugdigen 
uit Eemnes het betreft, die op de wachtlijst bij MetMaya staan. 
De vraag betrof zowel jeugdigen die een regievoerder hebben vanuit het JGT als jeugdigen die verwezen zijn 
door huisartsen, medisch specialisten en gecertificeerde instellingen. (Jeugdbescherming) 
Op dit moment (24-12-2024) is het antwoord: Er wordt op dit moment gewerkt aan meer inzicht in 
de wachtlijsten; er is nog geen algemeen inzicht per gemeente, maar dat volgt zsm in het nieuwe 
jaar. 
Vanuit het JGT wordt ook de wachtlijst in de gaten gehouden waar het jeugdigen betreft die door 
het JGT zijn geïndiceerd. Dit door structureel contact en ter overbrugging 
begeleiding/ondersteuning te bieden waar nodig. 
Het is dus niet zo dat het JGT deze jeugdigen loslaat bij een doorverwijzing, maar het JGT pakt haar 
eigen verantwoordelijkheid ook door – indien nodig en wenselijk samen met MetMaya – zelf te 
blijven monitoren hoe het bij een gezin gaat wanneer een jeugdige of gezin op de wachtlijst bij 
MetMaya staat.  
De wachtlijst bij het JGT betreft 7 jeugdigen. (Zie hiervoor ook onder antwoord 1)  
 
 
 



Daarnaast staan er jeugdigen op de wachtlijst bij MetMaya die verwezen zijn door huisartsen, 
medische specialisten en gecertificeerde instellingen. 
Het JGT is dus niet van alle jeugdigen op de wachtlijst de regievoerder.  
Ook is het niet zo dat de jeugdigen op de wachtlijst van MetMaya momenteel geen zorg krijgen.  
Veelal staan jeugdigen op een wachtlijst voor een andere vorm van zorg dan ze nu krijgen. En dit 
valt onder de zorg die MetMaya in eerste instantie biedt. Wanneer er mogelijkheden zijn om af te 
schalen naar begeleiding door ons eigen JGT pakken we dit zo snel mogelijk op.  
 
 
 


